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مخالفان مسیحیت ادعا م کنند که مسیح گفت که نم توان قد را بلند است. در
حـال کـه امـروزه علـم پزشـ قـادر اسـت توسـط جراحـ، قـد انسـان هـا را بلنـدتر
سازد. بنابراین ادعای مسیح با پیشرفت علم مغایرت دارد. آیا این نرش مخالفان

درست است؟

اشتباه رایج مخالفان آن است که آیه یا موضوع مورد نظر را به طور کامل بررس
م کتاب مقدس معرف کنند و استنباط غلط خود را به عنوان تعلیم واقع نم
کنند! سوء استفاده از کتاب مقدس بدین طریق بسیار آسان است: نقل قول از ی
آیـه از کتـاب مقـدس آن هـم بـه طـور نـاقص یـا بـدون درنظرگرفتـن کـل متـن، غالبـا
مفهوم کاملا اشتباه را ارائه م دهد. ی نمونه معروف از نقل قول نادرست در
مزمـور ۱۴ آیـه ۱ یـافت مـ شود:”خـدای نیسـت”. در حـال کـه جملـه کامـل چنیـن
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است:”کس که فر م کند خدا نیست، نادان است.”

هر مطلب را باید در چارچوب خودش خواند. این مهم ترین کار در درک کتاب
مقدس است. اکثر جملات (آیه ها) کتاب مقدس فقط در ارتباط با جملات قبل و
بعدی معن پیدا م کنند. مهم ترین سئوال این است که موضوع بحث چیست؟ یا
به عبارت ساده تر: نویسنده چه م گوید؟ این سئوال است که باید در مورد هر
جمله و هر پاراگراف بارها و بارها مطرح کرد. در واقع باید بوشیم مسیر فری
نویسنده را دنبال کنیم. باید بپرسیم که نویسنده چه م گوید و چرا این مطلب را
درست در این قسمت بیان م کند، و حالا که این را گفت، بعد چه م گوید؟ هم
چنین عدم آشنای آنان با فرهن و نرش دوران باستان، به درک نادرست دامن

م زند.

مقصود مسیح در مت فصل ۶ آیات ۲۵- ۳۴ آن بود که با غصه و نران و افار
منف هیچ کاری نم توانید بنید. حت نم توانید اختراع و ابداع کنید. انیشتین
گفته است که تا حرکت انجام نشود، اتفاق رخ نم دهد. مسیح از مخاطبانش
خواست که به جای منفعل بودن، غصه خوردن و پرورش افار منف، به سوی
هدف گام های مثبت بردارند. خواستن، توانستن است. رویاها تحقق م یابند اگر
از غصه خوردن دست برداریم. اگر دکترها این فر منف را م پروراندند که از
ــن اســت قــد انســان بلنــدتر شــود، هرگــز علــم جراحــغیرمم ــنقطــه نظــر پزش

پیشرفت نم کرد.

ممن است خسته و درمانده باشید، به طوری که آماده دست کشیدن هستید. شاید
بویید که درآمدم خیل کم است و قرض هایم زیادند، نم دانم چطور م شود؟

آیا هیچ وقت وضع مال ام بهبود پیدا م کند؟

اما نه. با کم خدا بایستید و حت اگر لازم است فریاد بشید و بویید:”خدای



من بسیار بسیار بزرگ تر مشل من است. خدا م خواهد من ی برنده باشم.
خدا متخصص حل مشلات است. او نقشه عال برایم دارد”.

دلیل ندارد که همیشه تحت سلطه اوضاع و احوال، همیشه افسرده و نومید به سر
ببرید. مهم نیست چند بار زمین زده شدید، باز هم برخیزید. خدا پایداری شما را
مـ بینـد. او عـزم راسـخ شمـا را مـ بینـد. و هنـام کـه هـر کـاری از دسـت تـان
بربیاید انجام دهید، خدا قدم به میدان م گذارد و آنچه از دست شما برنم آید،

انجام م دهد.
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